
فوتبال  باتجربه  داور  قربانی،  مهســا 
زنان ایران یک تجربه تاریخی و جدید 
به دست آورد و در مســابقات کافای 

مردان قضاوت کرد.
به گــزارش فوتبال 360، فوتبــال و البته 
فوتســال زنان ایران در ســالیان گذشــته 
ســیر پیشــرفت قابل توجهی داشته و در 
کنار عملکرد چشــمگیر زنان فوتبالیست و 
فوتسالیست، نمی توان از پیشرفت و اعتلای 
داوران فعــال در این عرصه چشم پوشــی 
کرد. در حوزه فوتســال زنان، زری فتحی 
و گلاره ناظمی نه تنها در عرصه مســابقات 
زنان درخشــیدند، بلکه در مسابقات مردان 
هم توانستند فرصت حضور در آوردگاه های 
مختلــف از جمله جام جهانی را به دســت 
آورند و حالا نوبت به تاریخ ســازی داور زن 

در فوتبال ایران شده است. 

در  هیــچ گاه  ایــران  فوتبــال  زن  داور 
آوردگاه های مهم شــانس قضاوت به دست 
نیاورده اند اما به نظر می رسد که این تابوی 
تاریخی ســرانجام در حال شکسته شــدن 

است. 
در ماه های گذشته نام مهسا قربانی و مهناز 
ذکایی بیش از پیش بر ســر زبان ها افتاد؛ 
اوج این اتفاق در حاشــیه برگزاری داربی 
پایتخــت بود که ایــن دو داور زن قرار بود 
در اتــاق )VAR( حضــور پیــدا کنند اما 
در لحظه پایانی حضورشــان منتفی شد و 
فدراسیون فوتبال نتوانست تصمیم تاریخی 
خود را اجرا کند و حواشی غیرفوتبالی سد 
 )VAR( راه حضور قربانی و ذکایی در اتاق

شد.
تجربه تاریخی در سکوت خبری!

مسئولان فدراسیون فوتبال تصمیم گرفتند 

تا در مسیر اضافه شــدن یک تجربه مهم به 
کارنامــه داوران زن فوتبال ایران، یک اتفاق 
مهــم و تاریخی را در ســکوت خبری رقم 
بزنند که این موضوع ســرانجام رخ داد و در 
فینال جام حذفی و در شــرایطی که حضور 
مهســا قربانی اطلاع رسانی نشــده بود، اما 
این داور باتجربــه در اتاق )VAR( حضور 
پیدا کرد تا بــرای نخســتین بار قربانی در 
یک مســابقه فوتبال مردان در نقش یکی از 
اعضای تیــم داوری در اتاق )VAR( حاضر 
باشــد و تجربه ای تازه به کارنامه کاری خود 

اضافه نماید.
مجموعه از »اولین ها« برای قربانی

مهسا قربانیِ 34 ساله و باتجربه که سودای 
قضاوت در جام جهانی فوتبال زنان و البته 
مردان را در سر دارد، بیش از یک دهه است 
کــه در عرصه داوری مشــغول به فعالیت 

است و در طول 7 سال اخیر در قامت داور 
الیت کار خود را پیش برده است. 

قربانی تجربــه قضاوت در مســابقات زیر 
14 ســال فوتبال مــردان در مالدیو را در 
کارنامه اش دارد و اولین داور زن لایســنس 
)VAR( دار فوتبال ایران محسوب می شود 
که حالا روز گذشــته تجربــه جدیدی به 
ویترین افتخارات مهســا قربانی اضافه شد 
و آن هم قضاوت در مســابقات مردان کافا 

2024 بود!
تابوشکنی مهسا قربانی

در کافا 2024
قربانی روز گذشــته در نقش داور اول نبرد 
تیم های ملی تاجیکســتان و افغانستان کار 
خود را پیش بــرد و قضاوت قابل قبولی هم 
داشــت تا اولیــن قضاوت رســمی او برای 
فوتبال مردان در قاره آســیا به ثبت برســد! 
در کنار مهســا قربانی، ورونیکا برناتسکایا از 
قرقیزســتان هم نبرد تیم های ملی ایران و 
ترکمنســتان را ســوت زد تا 2 داور زن در 
تورنمنت جوانــان کافا 2024 قضاوت کرده 
باشــند و تابــوی مهمی در ایــن رقابت ها 
شکسته باشد که این موضوع به صورت ویژه 
از سوی فدراســیون فوتبال آسیای مرکزی 

هم موردتوجه قرار گرفت.
نزدیک تر از همیشه به سوت 

قضاوت در جام جهانی
مهســا قربانی حــالا با حضــور در فینال 
جام حذفی به عنوان یکــی از داوران اتاق 
)VAR( و قضــاوت در مســابقه فوتبــال 
مــردان در رقابت های کافــا 2024، 2 گام 
مهم و اساسی را در مســیر دریافت مجوز 
قضــاوت در جام جهانی فوتبال زنان که در 
ســال 2027 برگزار خواهد شــد، برداشته 
اســت. البته که قربانی کورســوی امیدی 
هم به قضاوت در فوتبال مردان در سطوح 
بالاتــر دارد اما هدف گذاری اصلی او حضور 
در جام جهانی 2027 اســت که با توجه به 
تجربیات به دســت آمــده در طول یک ماه 
اخیر، می توان گفــت که حالا قربانی بیش 

از پیش به رویای خود نزدیک شده است.

تعداد قابل توجهــی از تیم های لیگ 
بعد هنوز دروازه بان  برای فصل  برتری 

اصلی خود را مشخص نکرده اند.
به گزارش فوتبال 360، فصل نقل وانتقالات 
فوتبال تابستانه فوتبال ایران به روزهای داغ 
و پرحرارت خود رســیده است و هر لحظه 
شــاهد خبر یا شــایعه ای پیرامــون تیم ها 
و بازیکنــان بزرگ هســتیم. یکی از نکات 
جالب توجه این روزها، علامت سوالی است 
کــه در درون دروازه تیم های بزرگ وجود 
دارد و مشخص نیست شماره یک آن ها در 
بیست وچهارمین دوره لیگ برتر چه کسی 

خواهد بود.
پرسپولیس

جدایــی علیرضــا بیرانوند باعث شــده تا 
پرســپولیس به دنبال جذب یک دروازه بان 
باشــد. آنهــا گزینه های داخلــی ای چون 
محمدرضا اخبــاری و امیر عابدزاده را روی 
نیمکت خود دارند و به جز این 2 سنگربان 
به گزینه های خارجی هم می اندیشند. نکته 
قابل توجه این اســت که اخبــاری تحت 
قرارداد گل گهر اســت و بــرای در اختیار 
گرفتــن این دروازه بان، کار ســختی پیش 
پرســپولیس خواهد  باشگاه  روی مدیریت 
بود. امیر عابدزاده ولی به صورت رســمی از 
باشــگاه ماریتیمو جدا شد و در حال حاضر 

تیمی ندارد.
استقلال

کم تر کســی تصور می کرد پس از گذراندن 

فصلی درخشان، اســتقلال به دنبال جذب 
گلر باشــد اما ایــن اتفاق رخ داده اســت. 
کاپیتان آبی پوشــان تهرانی ممکن اســت 
به دلایل غیــر فوتبالی فصل بعد عضوی از 
این تیم نباشــد و به همین خاطر، باشگاه 
استقلال با یک سنگربان بوسنیایی به توافق 
رسیده است که در صورت جدایی حسینی، 
بتواند از ایــن دروازه بان بهــره ببرد. البته 
روی دیگر ســکه زمانی خودنمایی می کند 
که مجوزهای لازم برای سیدحســین صادر 
شــود و او همچنان به بازی در تیم تهرانی 
ادامه دهد. در ایــن صورت گلر خارجی به 
تیم دیگری قرض داده خواهد شد. نباید از 
این نکته غافل شد که جواد نکونام با خرید 
گلر خارجی مذکور مخالــف بوده و امکان 
دارد فارغ از سرنوشــتی که برای حسینی 
در پیش باشــد، دروازه بان بوسنیایی را در 

استقلالِ فصل جدید نبینیم.
سپاهان

در اردوی ســپاهان به اندازه سرخابی های 
پایتخت ماجــرا غبارآلود و مبهم نیســت 
اما ممکن اســت این جا نیز شاهد اتفاقات 
جدیدی باشیم. نیما میرزازاد در فصلی که 
گذشــت میزان حضور بیش تری در درون 
زمین داشــت و این مســاله فقط به خاطر 
غیبت های غیرفنی پیام نیازمند نبود. نیما 
به تازگی قرارداد خود را با طلایی پوشــان 
تمدید کرده و بعید نیست در فصل 1404-
1403 او را بازهم در قاب دروازه تیم تحت 

هدایــت ژوزه مورایس ببینیــم. اگر گزاره 
پیشین درســت باشــد، ممکن است پیام 
نیازمند هم تصمیــم جدیدی بگیرد و این 
مساله می تواند معادلات را پیچیده تر از قبل 

کند.
تراکتور

طبق شنیده ها علیرضا بیرانوند با تراکتور به 
توافق رسیده و فصل بعد را در تبریز سپری 
خواهد کرد. حضور بیرو مســاوی با جدایی 
حسین پورحمیدی است. دروازه بانی که در 
فصل قبل نمایش پرفرازونشــیبی داشت و 
علی رغم چند اشــتباه تاثیرگذار، بیش ترین 
کلین شــیت را در لیــگ به ثبت رســاند. 
پورحمیــدی می خواهــد در ترکیب اصلی 
حضور داشــته باشــد و با حضور بیرانوند 

چنین اتفاقــی برایــش رخ نمی دهد. این 
یعنی او تبدیل به گزینه ای جذاب در فصل 
نقل وانتقالات برای تیم هایی خواهد شد که 
به دنبال جذب دروازه بان هستند. تیم هایی 
که تنها مدعیان قهرمانی نیســتند و دست 
بر قضا به میانه جدولی ها هم مربوط خواهد 
شد. تیم های فولاد، گل گهر، ذوب آهن و ... 
نیز بــرای جذب گلر در فصل جدید ممکن 
اســت اقداماتی انجام دهند و باید به انتظار 
نشست و دید گلرهای اصلی تیم های حاضر 
در فصــل جدید چه کســانی خواهند بود. 
فعلا فقــط می توان گفت احتمــالا با یک 
دومینو روبرو خواهیم شد و یک جا به جایی 
 ممکن اســت به دنبال خود چنــد انتقال 

دیگر را رقم بزند. 

تاریخ سازی »مهسا قربانی« ادامه دارد

داور زن ایرانی، نزدیک  به قضاوت در جام جهانی

دروازه بان ها، سوژه اصلی نقل وانتقالات فوتبال ایران

چه تیمی قهرمان یورو خواهد شد

چهار کارشــناس از چهار کشــور راه یافته به دور نیمه نهایی جام ملت های اروپا 
پیش بینی شــان را درباره قهرمان احتمالی این رقابت ها اعلام کردند. به گزارش 
ایســنا، چهار تیم خودشــان را برای دور نیمه نهایی یورو 2024 آماده می کنند. 
اسپانیا سه شنبه به مصاف فرانسه می رود و چهارشنبه شب انگلیس با هلند پیکار 
می کند تا چهره دو فینالیست یورو مشخص شود. اسپانیا که به دنبال چهارمین 
قهرمانی اش در این مســابقات اســت، آخرین بار در ســال 2012 قهرمان جام 
ملت های اروپا شــد. فرانسه نیز آخرین بار 24 سال پیش )2000( قهرمان شد؛ 
در حالی که هلندی ها در ســال 1۹۸۸ به تنها قهرمانی شان در یورو رسیدند و 

انگلیس امیدوار است به انتظارش برای اولین قهرمانی در اروپا پایان دهد.
بی بی سی اسپورت نظرات کارشناسان هر کشور حاضر در نیمه نهایی را خواست 

تا قهرمان یورو را پیش بینی کنند.
گیلم بالاگ، خبرنگار فوتبال اسپانیایی:

اسپانیا سه شیوه متفاوت مقابل آلمان به نمایش گذاشت. ما با وینگر بازی کردیم، 
بعــد بدون وینگر و بدون مهاجم و در نهایت در وقت اضافه با سیســتم 4-2-4 
بازی کردیم. یعنی ما لایه های متنوع و زیادی در تیم مان داریم. نکته اصلی این 
است که به خوبی با سبک بازی حریف سازگار شده ایم. بله ممکن بود ببازیم اما 
در تمام طول بازی به کســب برد خیلی نزدیک بودیم. در چهار بازی  قبلی مان 
کاملا برتر بودیم اما مقابل آلمان خیلی برتر نبودیم. با این حال تســلیم نشدیم 
و به پیروزی رسیدیم. بنابراین آزمون متفاوتی بود؛ آزمونی از مقاومت، ایمان به 
ایده مربی و همکاری بازیکنان.   ما در خط دفاع فقط کمی ضعیف ظاهر شدیم 
و یک بار نزدیک بود فولکروگ دروازه ما را باز کند. شــاید بتوانیم از آن صحنه 
درس بگیریم چون ترس بیش از حد و حضور پرتعداد مدافعان در محوطه جریمه 

خودی تضمینی برای موفقیت نیست.
در مقابل فرانسه می دانیم که باید ابتکار عمل را در دست بگیریم؛ مانند کاری که 
مقابل ایتالیا، آلبانی و گرجستان انجام دادیم. باید در مقابل ضد حملات حریف 
مراقب باشیم. می دانم که فرانسه برای کسب برد مجبور نیست خوب بازی کند و 
از کوچک ترین صحنه ها گل می سازد. بنابراین مهم است که در کل بازی تمرکز 

داشته باشیم. نباید سرعت عثمان دمبله و کیلین ام باپه ما را غافلگیر کند.
:BBC Sport فیل مک نالتی، نویسنده ارشد فوتبال

انگلیس باید استقامتی را که در دو بازی قبل نشان داد برابر هلند از ابتدا نشان 
دهد و روی درخشــش فردی جود بلینگام و بوکایو ساکا حساب کند تا هلند را 
شکســت دهد. شاگردان گرت ســاوت گیت در یورو 2024 مقابل تیم هایی قرار 
گرفتند که دفاع عمیقی در زمین داشتند بنابراین شیوه هجومی تر هلند ممکن 
است برای تیم ما بیشتر مناسب باشد و به بازیکنان خلاق انگلیس فضای بیشتری 
برای مانور دهد. انگلیس باید بهترین حالت دفاعی خود را داشــته باشــد چون 
هلندی هــا تهدیدی جدی در حمله اند. کودی خاکپو تورنمنت خوبی را پشــت 
ســر می گذارد و ممفیس دیپای نیز غیر قابل پیش بینی بوده است. اگر انگلیس 
به درســتی عمل کند می تواند برای دفاع هلند مشکل ساز باشد و نبرد احتمالی 
بین هری کین و ویرژیل فان دایک را شــاهد خواهیم بود. انگلیس مدعی جدی 
قهرمانی در یورو 2024 است. آنها به نیمه نهایی رسیده اند و الان قطعا اعتماد به  
نفسشان زیاد شده است. یونان سال 2004 و پرتغال سال 2016 را در نظر بگیرید 

که چطور رفته رفته اعتماد به نفس شان زیاد و زیادتر شد.
جولین لورن، خبرنگار فوتبال فرانسوی:

ما قطعا بهترین عملکرد فرانسه را در خط دفاع دیده ایم. فرانسه راه قهرمان شدن 
در تورنمنت هــا را یــاد گرفته و از نظر دفاعی مســتحکم اســت. آنها فوتبال 

تماشاگرپسندی بازی نمی کنند اما از نظر ایجاد موقعیت بد ظاهر نشده اند. 
در کنار کریســتیانو رونالدو، کیلیان ام باپه احتمالاً بزرگترین ستاره ناکام در این 
تورنمنت بوده اســت. چند توضیح وجود دارد: اولین مورد ماســکی است که او 
پس از شکســتن بینی اش در بازی با اتریش مجبور به استفاده از آن شد. در آن 
بازی او کاملا تیزبین و سریع به نظر می رسید. او قبل از یورو نیز مشکل آمادگی 
جسمانی داشــت بنابراین فکر نمی کنم کاملًا آماده باشد اما ماسک نیز واقعاً او 

را آزار می دهد.
یسپر لانگبروک، نویسنده فوتبال هلندی:

فکر می کنم بازی ترکیه نشان داد که هلند برنامه B خوبی دارد؛ یعنی استفاده از 
ووت وخهورست به عنوان مهاجم نوک و ممفیس دیپای در پشت سرش. انگلیس 
 B با پنج مدافع مقابل سوئیس بازی کرد و به همین خاطر نیاز است که از برنامه
خودمان استفاده کنیم تا برنده شویم. چیزی که من درباره هلند متوجه شدم این 
است که آنها برای شروع بازی خوب شان به یک زنگ بیدارباش نیاز دارند. مقابل 
ترکیه هم دیدیم وقتی دروازه تیم باز شد عملکرد تیم خیلی نسبت به قبل بهتر 
شــد. فکر می کنم انگلیس و هلند خوش شانس بودند که در سمت دیگر جدول 
قرار نگرفتند. آنها با تیم های خوبی روبه رو شده اند اما با کشورهای بزرگ که در 
آن سوی جدول قرار دارند بازی نکرده اند. فکر می کنم اسپانیا قهرمان خواهد شد 
چون آنها به عنوان یک تیم فوتبال خوبی بازی می کنند. انگلیس، فرانسه و هلند 

هنوز منتظرند تا همه چیز را جمع وجور کنند اما زمان رو به اتمام است.

گزارش

رامین رضاییان  با الوصل توافق کرد
 

درباره رامین رضاییان و الوصل، شــایعه ای وجود دارد مبنی بر اینکه طرفین از 
مدت ها قبل به توافق رسیده اند.

به گزارش ایرنا، رامین رضاییان بلافاصله بعد از قهرمانی سپاهان در جام حذفی 
مصاحبه ای انجام داد و تأکید کرد که از این باشــگاه اصفهانی جدا خواهد شد. 
او با اینکه یک فصل دیگر با سپاهان قرارداد دارد اما ساز جدایی را کوک کرد و 
تصمیم گرفت فوتبال خود را در تیم جدیدی ادامه بدهد. در روزها و هفته های 
اخیــر بحث های فراوانی در مورد اینکه رضاییان به کدام تیم می رود، شــنیده 
شده و البته سکوت این مدافع راست هم بهانه ای برای افزایش گمانه زنی ها بود.

با جدایی دانیال اســماعیلی فر از پرســپولیس و حضور او در تراکتور، هواداران 
در فضای مجازی از رضا درویش خواســتند تا برای جذب رضاییان اقدام کند. 
هوادارانی که خاطرات خوشی از دوران حضور رامین در پرسپولیس دارند و البته 
دوست ندارند تیم شان در سمت راست خط دفاع با چالش مواجه شود. از سویی 
دیگر شایعاتی در مورد علاقه استقلال به جذب رضاییان وجود دارد. موضوعی 

که به نظر می رسد بیشتر در حد حرف است تا واقعیت.
اینکه رضاییان منتظر چه اتفاقی است را کسی نمی داند. فقط این را می دانیم 
که در قرارداد او با سپاهان بندی گنجانده شده که رضاییان می تواند با پرداخت 
مبلغی جدا شــود و به باشــگاهی خارجی برود. بندی که شامل پیشنهادهای 
داخلی نمی شود و همین مسأله و روابط تیره و تار پرسپولیس و سپاهان شاید 

باعث شده تا رضاییان امیدی برای بازگشت به اردوگاه سرخ نداشته باشد.
از طرفی دیگر گفته می شود رضاییان مسیر خود را انتخاب کرده و قصد دارد با 
یک باشگاه خارجی به فوتبال خود ادامه بدهد. گویا نام باشگاه خارجی الوصل 
امارات در ادنوک لیگ اســت. شایعه ای مطرح شــد مبنی بر اینکه رضاییان و 

الوصل بهمن ماه 1402 به توافق رسیده اند. 

ویژه

غیبت بسکتبال ایران 
در مسابقات ویلیام جونز

بســکتبال ایران که تا پیش از این پــای ثابت رقابت های 
ســالیانه ویلیام جونز بود، در فصل جدید حضور ندارد. این 
تصمیم به دلیل رفتار دوگانه کشور میزبان با تیم های آقایان 
و بانوان اتخاذ شــد. به گزارش  مهر، »ویلیام جونز« عنوان 
مســابقات معتبر و پرُسابقه بسکتبال در آسیا است که هر 
ساله با حضور نمایندگان قاره های مختلف از جمله آمریکا و 
آفریقا به میزبانی چین تایپه برگزار می شود. ایران از جمله 
کشورهایی اســت که همه ساله به حضور در این رقابت ها 
دعوت شــده است، حتی در بسیاری از ادوار با تیم ملی در 
این تورنمنت حاضر شده است ضمن اینکه سابقه قهرمانی 
هم دارد. دوره پیشین مســابقات ویلیام جونز که چهل و 
دومین دوره این رقابت ها به حساب می آمد نیز مرداد سال 
1402 با حضور تیم بســکتبال ایران نوین برگزار شد. این 
تیم با هدایت محمد عابدینی در میان ۹ تیم شرکت کننده 
در آن رقابت هــا با 2 برد و 6 باخــت و مجموع 10 امتیاز 
جایگاه هشتم را در اختیار گرفت. با این اوصاف و با وجود 
پیشینه ای که بســکتبال ایران از حضور در ادوار مختلف 
مســابقات ویلیام جونــز دارد، در دوره جدید این رقابت ها 
نماینده ای ندارد. دوره جدید رقابت های بســکتبال ویلیام 
جونز در بخش بانوان از دو روز آغاز شده است. رقابت های 
بخش مردان هم از 23 تیر آغاز می شود اما با وجود دعوت 
نامه ارســالی، ایران در هیچ بخشی نماینده ندارد. محسن 
معزی فر دبیر فدراسیون بسکتبال در گفت و گو با خبرنگار 
مهــر در مورد چرایــی این موضوع توضیــح داد و گفت: 
برگزارکنندگان ویلیام جونز دعوت نامه حضور در این دوره 
جدید این رقابت ها را برای فدراسیون بسکتبال ایران ارسال 
کردنــد. این دعوت نامه برای هر دو تیم بانوان و مردان به 
دست مان رسیده بود. بر این اساس برای اعزام نماینده در 

هر دو بخش اقدام لازم را انجام دادیم.
وی ادامــه داد: با این حال و با وجود دعوت نامه ارســالی، 
میزبــان از پذیرش تیم بانــوان امتناع کرد. فدراســیون 
بسکتبال هم در واکنش به این مسئله، اعزام تیم در بخش 
مردان را هم منتفی کرد. دبیر فدراســیون بسکتبال تاکید 
کرد: حضور در تورنمنت ویلیــام جونز یکی از برنامه های 
فدراسیون بســکتبال در بخش بانوان بود. این موضوع در 
برنامه »النی کاپوجیانی« ســرمربی یونانی هم قرار داشت 
اما میزبان مســابقات تیم بانوان ایران را نپذیرفت. معزی 
فر در واکنش به اینکه »عدم تشــکیل تیم ملی یا تیم ب 
بی تاثیر در عدم اعزام نبوده اســت؟«، گفت: فدراسیون به 
خاطر چگونگی واکنش چین تایپه و برخورد دوگانه با تیم 
بانوان و مردان ایران، از اعزام نماینده در بخش مردان امتناع 
کــرد. قاعدتا اگر برنامه اعزام به قــوت خود باقی می ماند، 
تیم تشــکیل می شد و با پیگیری های اردوی تمرینی عازم 
مسابقات می شد. احتمالا هم تیم ب که ترکیبی از بازیکنان 

جوان و با تجربه هستند را اعزام می کردیم.
وی در پایان و در پاسخ به این پرسش که »در این صورت 
چه کســی هدایت تیم را بر عهده می گرفت؟«، گفت: در 
صورتیکه قرار بر اعزام می شــد اقــدام به تعیین و معرفی 
سرمربی می کردیم. دبیر فدراسیون بسکتبال در مورد زمان 
تعییــن تکلیف کادر فنی تیم »ب« یــا همان ایران نوین 
گفت: بعد از این که گزینه هدایت تیم ملی نهایی شــد در 

مورد این تیم هم تصمیم گیری لازم انجام می شود.

پتانسیل بالای تنیس روی میز را 
اثبات کرده ایم

المپین تنیس روی میز ایران گفت: می توانم کار بزرگی در 
پاریس انجام دهم اما شرایط المپیک همیشه خاص است.

نوشاد عالمیان در گفت وگو با برنا، درباره سطح لیگ تنیس 
روی میز ایران اظهار داشــت: تعداد تیم ها کم است و باید 
لیگ پویاتر شود. یکی از قدیمی ترین لیگ های ورزش ایران 
را داریم و جوان های خوبی داریم که باید شناســایی شوند. 
ســال های قبل بازیکن خارجی خوب داشتیم و امسال خلا 
این موضوع حس شــد و امیدوارم اســتقبال از لیگ پینگ 
پنگ بیشتر شــود. وی درباره کار کردن با جمیل لطف الله  
نسبی افزود: از کار کردن جمیل لطف الله نسبی همیشه لذت 
میبرم، چون او کاملا بازی من و سایر بچه ها را میشناسد و 
تمرینات خاصی برای ما برنامه ریزی می کند. حس می کنم با 
تفکرات این مربی خو گرفته ام و انشاالله موفقیت ها ادامه دار 
خواهد بود. المپین تنیس روی میز درباره اردو های تیم ملی 
گفت: اردو شروع شده و تا اعزام به المپیک تمرینات پیگیری 
می شود. انشاالله بتوانیم نسبت به ادوار گذشته نتایج بهتری 
کسب کنیم و باید حمایت بیشتری شویم، چون این موضوع 
برای ما اهمیت ویژه ای دارد. قهرمان تنیس روی میز درباره 
شانس کســب مدال و تاریخ سازی در پاریس تصریح کرد: 
هرچیــزی در المپیک امکان دارد و بــاور داریم که میتوان 
این کار را انجام داد. کســی که در آسیا مدال میگیرد و در 
جهانی هم میدرخشــد، میتوتاند در المپیک هم این کار را 
انجام دهد. البته این موضوع ذهنیت برنده و شرایط المپیکی 
می خواهد. وی افزود: به غیر از چین و آلمان که همه میدانند 
نفرات خوبی دارند، تقریبا تمام کشور های شرق آسیا رقیبان 
مــن در المپیک پاریس به حســاب می آیند که باید بتوانم 
مقابل آنها بهترین عملکرد را داشته باشم. به هر حال شرایط 
المپیک خاص اســت و نمی توان از الان چیزی را پیشبینی 
کرد. عالمیان درباره عملکرد رییس فدراسیون اظهار داشت: 
قارداشــی اخیرا خیلی خوب کار کرده، اما یکسری ضعف ها 
وجود دارد که انشــاالله برطرف می شــود. تیــم مدیریتی 
فدراســیون شــبانه روز تلاش می کند و امیدوارم این روند 
خوب ادامه پیدا کند. وی در پایان خاطرنشان کرد: نوجوانان 
تنیس روی میز ایران کار بزرگی کردند و به فینال آسیا راه 
پیدا کردند. ما پتانسیل و توانایی بالای پینگ پنگ را نشان 
دادیم و حالا نوبت مسئولان ورزش است که حمایت خاصی 

داشته باشند تا تنیس روی میز روز به روز پیشرفت کند.

بسکتبال

تنیس
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خداحافظی گلایه آمیز دانیال  جدایی گوهری از پرسپولیس
دانیال اســماعیلی فر در پیامی 
پایان  رســماً  اینســتاگرامی 
را  پرســپولیس  با  همکاری اش 

اعلام کرد.
به گــزارش فوتبــال 360، هواداران 
پرســپولیس در طی روزهای گذشته 
چشــم به راه تعیین تکلیف وضعیت 
اسماعیلی فر  دانیال  بیرانوند،  علیرضا 
و مهدی ترابی بودنــد که بیرانوند با 

انتشــار پیامی ویدئویی در صفحه شخصی خود رسماً اعلام کرد که در پرسپولیس ماندنی 
نیســت و قصد جدایی از جمع سرخ پوشــان پایتخت را دارد؛ آن هم در حالی که در روزهای 
گذشته شــایعات ضدونقیضی پیرامون ماندن یا نماندن بیرانوند مطرح شده و آینده کاری 
این دروازه بان ملی پوش و باتجربه نامشــخص است. بیرانوند در حالی فعلًا با مدیران باشگاه 
تراکتور تبریز هم به توافق نرسیده که حالا گفته می شود فرآیند انتقال اسماعیلی فر و ترابی 
به تراکتور نهایی شــده و این 2 بازیکن فصل آتی قطعاً با پیراهن تیم تبریزی در لیگ برتر 
ایران به میدان خواهند رفت. البته که در روزهای گذشــته مدیران باشگاه پرسپولیس برای 
بازگشت اســماعیلی فر تلاش های زیادی انجام دادند که تلاش شان برای ماندن این مدافع 
راست باتجربه بی ثمر بود و حالا دانیال اسماعیلی فر با انتشار پیامی در صفحه شخصی خود 

رسماً پایان همکاری اش با سرخ پوشان را اعلام کرد.
اســماعیلی فر با گلایه از وضعیت به وجود آمده در پیام خود با اشاره به اینکه مقصر رفتن او 
شخص خاصی نیست، نوشت: »تعهد. در تمام این دوسال هرچه در توان داشتم گذاشتم تا 
وجدان راحتی داشته باشم موقع رفتن، که نتیجه اش شد قهرمانی های لیگ، جام حذفی و 
سوپرجام. از هیچکس هیچ گله ای ندارم، اتفاقا همه برای موندن من تلاش کردن، تلاش هایی 
که دیر بود شاید... خودم هم تلاش کردم، ولی تلاش های من هم دیر بود. تقصیر رفتن من 

گردن هیچکس نیست...«. 
مدافع راســت سرخ پوشان پایتخت با گلایه از عدم محبوبیت خود نزد هواداران پرسپولیس 
نوشــت: »قطعا نه  وقتی اومدم محبوب بودم نه وقتی قهرمان شدیم محبوب شدم، الان که 
وقت رفتن رسیده محبوب نیستم، ولی پر افتخارم... و سربلند به خاطر قهرمانی هایی که با این 

لباس زیر این پرچم بدست آوردم.
هرکســی منو بشناسه می دونه که آدم قدرشناسی هســتم. در تمام این دوسال با کمی و 
کاســتی من ساختید و از من بخاطر تیم حمایت کردید ممنونم بابت همه اتفاقات خوب و 

شرمنده اگر ضعفی بود. 
همیشــه حرمت هر جایی که بودم رو نگه داشتم و احترام شماهم برام واجبه. قطعا خیر در 

آن چیزی هست که اتفاق خواهد افتاد. یاعلی. بدرود«.

احمــد گوهری با انتشــار یک 
اســتوری جدایــی خــود از 

پرسپولیس را اعلام کرد.
باشــگاه  به گــزارش فوتبال 360، 
پرســپولیس پس از فســخ قرارداد 
علیرضا بیرانوند با یک چالش جدی 
درون دروازه خود مواجه شده و این 
روزها به دنبال یک دروازه بان شماره 

یک جدید است. 
در شرایطی که سرخپوشان مشغول مذاکره با گزینه های جانشینی بیرانوند هستند، احمد 
گوهری، دیگر دروازه بان پرســپولیس هم قراردادش را فســخ کرد تا خط دروازه این تیم 

خالی تر از قبل شود. 
گوهــری فصل قبل به صورت قرضی برای آلومینیوم اراک به میدان رفت و باید دید فصل 

آینده عضو کدام تیم خواهد بود.
احمد گوهری در نقل وانتقالات زمستانی لیگ برتر بیست ویکم راهی پرسپولیس شد تا به 

عنوان آلترناتیو حامد لک در این تیم حضور پیدا کند.
افت فاحش لک در آن مقطع باعث شد گوهری در چند بازی از جمله داربی پایتخت مقابل 
اســتقلال به میدان برود ولی عملکردش طوری نبود کــه بتواند جایگاه ثابتی در ترکیب 

پرسپولیس به دست بیاورد.
پس از جدایی لک و بازگشت علیرضا بیرانوند به پرسپولیس، دقایق بازی گوهری از مقطع 
ابتدایی حضورش هم کمتر شد و او نقش یک دروازه بان دوم را در این تیم بر عهده گرفت. 
او در پایان لیگ برتر بیست ودوم برای فرار از نیمکت نشینی راهی آلومینیوم اراک شد و یک 

فصل به صورت قرضی دروازه بان این تیم بود.
گوهری در بازگشت به پرسپولیس متوجه شد که قرار نیست دروازه بان اصلی این تیم باشد 
و بــه همین خاطر تصمیــم به جدایی گرفت تا پس از انجام تنها 10 بازی از این تیم جدا 
شود. او در این 10 بازی آمار 4 کلین شیت و ۹ گل خورده را ثبت کرد و توانست قهرمانی 

در لیگ برتر، جام حذفی و سوپرجام را تجربه کند.
دروازه بان سابق پرســپولیس برخلاف دوران نه چندان موفق در این تیم، در اراک شرایط 

خوبی داشت و فصل قابل قبولی را سپری کرد.
گوهری فصل گذشــته مجموعا در لیگ برتر و جام حذفی 31 بار درون دروازه آلومینیوم 
ایســتاد و ۹ بار کلین شــیت کرد و 36 بار هم دروازه اش باز شد. او در جام حذفی با مهار 
پنالتی های دانیال اســماعیلی فر و وحیــد امیری نقش مهمی در بــرد آلومینیوم مقابل 
پرسپولیس ایفا کرد. حالا گوهری باید برای فصل آینده به فکر پیدا کردن یک تیم جدید 

باشد تا بتواند فرم خوب فصل قبل خود را ادامه دهد.


